
CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0

USD 1,699
/person

Double room

USD 699
/person

surcharge single bed
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Tour Highlights

Alishan National Forest Recreation Area

Departure Every Tuesday 
 Now until Dec. 16

Experience Taiwan´s most stunning natural landscapes 
and historic cities in one journey — from alpine cloud seas 
to azure coastlines, from ancient heritage sites to 
indigenous culture. Dive deep into the warmth and beauty 
of Formosa:

Marvel at millennia-old sacred trees and breathtaking 
sunrises above a sea of clouds. Option to take the Zhushan 
Sunrise Train (optional, extra cost) to chase the first light.

Sun Moon Lake Cruise + Xuan Guang Temple
Enjoy a boat ride on Taiwan´s most beautiful lake, and 
take in panoramic lake views from the temple.

Tainan Ancient City Walk
Visit Anping Old Fort and Anping Tree House, and savor a 
presidential-level Tainan banquet.

Indigenous Cultural Experience
Try mochi pounding, join in traditional dances, and learn the 
wisdom of the Amis people.

Mr. Brown Boulevard Cycling
Pedal through golden or green rice fields, soaking in the 
rural charm of Taitung.

Blue Retro Train
Board the nostalgic sightseeing train along the East 
Coast for one of Taiwan´s most scenic coastal rail rides.

Hualien Hidden Gems
Visit Liyu Lake, Qixingtan Beach, and enjoy afternoon tea at 
Sky Cliff for a relaxing finale.

Fare Included：
ˇAll transportation (except for Day 3 morning 
  meeting point & Day 5 sunrise excursion/train)
ˇTrain: Blue Retro Sightseeing Train
  [Fangliao > Taimali]-includes commemorative 
  ticket, gift, and professional guide commentary
ˇAccommodation & Meals: 6 nights hotel stay with 
  breakfast, 6 lunches
ˇAll entrance fees & activities listed in the 
  itinerary

Fares Excluded：
X All flights (international & domestic)
X Alishan sunrise excursion & Zhushan train 
  ticket-can be purchased locally after hotel 
  check-in
X Tips for tour leader & driver: USD $10 per 
  person per day
X Personal expenses

Day 1 Depart from the United States - Taoyuan 
        International Airport (TPE)
Day 2 Arrive at Taoyuan International Airport(TPE)
Day 3 Puli - Hehecha Tea Theme Park - Sun Moon 
         Lake Cruise, Xuanguang Temple - Ita Thao 
         Shopping District
Day 4 Pass by Yushan Peak Scenic Area, Tatajia 
        Couple Sacred Tree - Alishan Forest 
        Recreation Area
Day 5 (Optional: Take the Zhushan Train to Watch 
        the Sunrise) - Tour Tainan's Ancient Capital 
        - Chimei Foods Happiness Factory - Lotus 
        Pond Scenic Area
Day 6 From Fangliao Station, take the Blue Jieyou 
        Express - Jialu Station - Dawu Station - 
        Taimali Station - Qingshan Farm - Taitung 
        Specialty Souvenir Shop
Day 7 Chishang Brown Boulevard - Chishang 
        Lunch Bag Museum - Tropic of Cancer 
        Landmark Park - Mataian Wetlands, 
        Aboriginal Experience - Dongdamen Night 
        Market
Day 8 Liyu Lake - Lichuan Fishery - Wilderness 
        Ranch - Qixingtan - Hualien Station - Taipei 
        Main Station - Taoyuan International 
        Airport (TPE)



§Accommodation-Lealea Garden Hotels (Sun)or
               Lealea Garden Hotels(Moon)or Sun Moon Lake Hotel or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Jindu Restaurant│Dinner/self-catering at Ita Thao

§Accommodation-Lealea Garden Hotels (Sun)or
               Lealea Garden Hotels(Moon)or Sun Moon Lake Hotel or similar
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Jindu Restaurant│Dinner/self-catering at Ita Thao

每日行程

Day 4-Pass by Yushan Peak Scenic Area, Tatajia Couple Sacred Tree - Alishan Forest 
         Recreation Area
Day 4-Pass by Yushan Peak Scenic Area, Tatajia Couple Sacred Tree - Alishan Forest 
         Recreation Area

Arrive at Taoyuan International Airport(TPE). 
A private transfer will take you to the hotel. 
Please check in with your passport.

Day 1-Depart from the United States - Taoyuan International Airport (TPE)Day 1-Depart from the United States - Taoyuan International Airport (TPE)

Day 2-Arrive at Taoyuan International Airport(TPE)Day 2-Arrive at Taoyuan International Airport(TPE)

§Accommodation-Caesar Park Hotel Taipei or similar
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering
       Dinner/Self-catering

§Accommodation-Caesar Park Hotel Taipei or similar
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering
       Dinner/Self-catering

§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/Self-catering
§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/Self-catering

Depart from the U.S. → Taoyuan International Airport(TPE)Depart from the U.S. → Taoyuan International Airport(TPE)

Day 3-Puli - Hehecha Tea Theme Park - Sun Moon Lake Cruise,Xuanguang Temple - 
        Ita Thao Shopping District
Day 3-Puli - Hehecha Tea Theme Park - Sun Moon Lake Cruise,Xuanguang Temple - 
        Ita Thao Shopping District
08:30 Meet at Taipei Main Station (tour leader in red vest) 

Jindu Restaurant (Puli)-Established in 1994, famous for dishes featuring local specialties like 

Shaoxing wine and water bamboo, and honored to have served state banquets for five world leaders.

Hohocha Tea Factory-A 4-hectare scenic tea estate showcasing the culture of Sun Moon Lake black tea. 

Includes a cup of Ruby Assam tea and a signature tea egg (simmered for 36 hours).

Sun Moon Lake-Taiwan’s most famous alpine lake, surrounded by mountains and ever-changing scenery.

Xuanguang Temple-A Tang-style temple once housing relics of Master Xuanzang.

Ita Thao Old Street- Largest indigenous settlement at Sun Moon Lake, filled with local snacks and 

handicrafts.

08:30 Depart

Alishan National Forest Recreation Area- Famous for the “five wonders”: sunrise, sea of clouds, 

sunset glow, forest, and mountain railway.

Alishan Sacred Tree- Once a 3,000-year-old giant red cypress, now preserved as a historical site.



§Accommodation-Alishan Kaofeng Hotel or Alishan Gao Shan Ching Hotel or 

               Alishan Shenmu Hotel or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local specialty meal

       Dinner/On your own near hotel Self-catering

§Accommodation-Alishan Kaofeng Hotel or Alishan Gao Shan Ching Hotel or 

               Alishan Shenmu Hotel or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local specialty meal

       Dinner/On your own near hotel Self-catering

Day 6-From Fangliao Station, take the Blue Jieyou Express - Jialu Station - Dawu Station
         - Taimali Station - Qingshan Farm - Taitung Specialty Souvenir Shop
Day 6-From Fangliao Station, take the Blue Jieyou Express - Jialu Station - Dawu Station
         - Taimali Station - Qingshan Farm - Taitung Specialty Souvenir Shop

Day 5-(Optional: Take the Zhushan Train to Watch the Sunrise) - Tour Tainan's Ancient 
         Capital - Chimei Foods Happiness Factory - Lotus Pond Scenic Area
Day 5-(Optional: Take the Zhushan Train to Watch the Sunrise) - Tour Tainan's Ancient 
         Capital - Chimei Foods Happiness Factory - Lotus Pond Scenic Area

§Accommodation- Taitung Nanfeng Tiehua Hotel or Tuna Family Hotel Taitung or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Blue Retro Train bento│Dinner/Self-catering

§Accommodation- Taitung Nanfeng Tiehua Hotel or Tuna Family Hotel Taitung or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Blue Retro Train bento│Dinner/Self-catering

(Optional: Early morning Zhushan Sunrise Train)-08:30 Depart

Fucheng Shifu Restaurant -Classic banquet and Tainan snacks in a traditional setting.

Anping Tree House-Former warehouse overtaken by banyan trees, creating a surreal nature-history fusion.

Anping Old Fort-Built by the Dutch in 1624, later reclaimed by Koxinga.

Chimei Happiness Factory-See how baozi and Guabao are made; enjoy nostalgic displays and local food 

souvenirs.

Lotus Pond-Famous for the Dragon and Tiger Pagodas, surrounded by temples and lotus blooms.

08:30 Depart

Jialu Station-Pingtung’s only station with a helipad, with a name symbolizing good fortune. 

Includes limited-edition commemorative ticket.

Taimali Station-Overlooks the Pacific Ocean from the hillside – a top sunrise spot.

Qingshan Farm-Former daylily drying factory turned into a scenic farm with seasonal 

blooms.

§Accommodation-City Suites – Kaohsiung Chenai / Kaohsiung Pier 2, or 

               Chateau de Chine Kaohsiung, or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Fucheng Shifu│Dinner/Self-catering

§Accommodation-City Suites – Kaohsiung Chenai / Kaohsiung Pier 2, or 

               Chateau de Chine Kaohsiung, or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Fucheng Shifu│Dinner/Self-catering



§Accommodation-

 Azure Hotel Hualien or Fullon Hotel Hualien or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast

       Lunch/Bento at Chishang Museum

       Dinner/On your own at night market(Self-catering)

§Accommodation-

 Azure Hotel Hualien or Fullon Hotel Hualien or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast

       Lunch/Bento at Chishang Museum

       Dinner/On your own at night market(Self-catering)

Day 7-Chishang Brown Boulevard - Chishang Lunch Bag Museum - Tropic of Cancer  
         Landmark Park - Mataian Wetlands, Aboriginal Experience - Dongdamen Night 
         Market

Day 7-Chishang Brown Boulevard - Chishang Lunch Bag Museum - Tropic of Cancer  
         Landmark Park - Mataian Wetlands, Aboriginal Experience - Dongdamen Night 
         Market
08:30 Depart

Brown Boulevard- Scenic cycling route through rice fields.

Chishang Lunchbox Museum-Learn about the history of Taiwan’s railway bentos.

Tropic of Cancer Landmark-Straddling the border of tropical and subtropical zones.

Matai’an Wetlands-Explore Amis fishing culture and local ecology.

Dongdamen Night Market-Largest night market in Hualien.

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast

       Lunch/Lichuan Fish Farm

       Dinner/Self-catering

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast

       Lunch/Lichuan Fish Farm

       Dinner/Self-catering

Day 8-Liyu Lake - Lichuan Fishery - Wilderness Ranch - Qixingtan - Hualien Station - 
        Taipei Main Station - Taoyuan International  Airport (TPE)
Day 8-Liyu Lake - Lichuan Fishery - Wilderness Ranch - Qixingtan - Hualien Station - 
        Taipei Main Station - Taoyuan International  Airport (TPE)
08:30 Depart

Liyu Lake-Scenic Mountain Lake for boating or cycling.

Lichuan Fish Farm-Famous for golden clams and fresh fish.

Pastureland Ranch-Feed sheep, enjoy fresh milk, and relax with ocean views.

Qixingtan-Iconic crescent bay with pebble beach and mountain backdrop.



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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